
 

Name Anastasiya Trofimushkina 

Position Deputy General Manager / COO 

Education and 

qualification 
 Anastasiya Trofimushkina graduated from the Kyrgyz State National 

University, Economics faculty. “Industry planning” diploma.  

 She has completed trainings in many areas of banking sphere and is a certified 

specialist in the following areas: “Accounting in the Bank”, “Financial 

Accounting”, “Management and Cost Accounting”, “Taxes and Law”, 

“Development of effective management skills. Psychology of Management”,  
“Bank Asset and Liability Management”, “Trade Finance and UCP600”, 

“Master class for letters of credit”, “Trade finance program by EBRD”, 

“International Correspondent  Banking”.  

 Since August 2004 to the present day - teaching activities on Trade Finance - 

CA for the Union of Banks of Kyrgyzstan students, businessmen, bank 
employees. 

 

Work 

experience 
 Working experience of Anastasiya T., in the banking industry is 24 years, 19 

of which – work in CJSC “Demir Kyrgyz International Bank”. 

 High professionalism and experience in the field of Trade Finance products 

(Letters of Credit, Bank Guarantees, Structuring of Trade Finance 

transactions); 

 Extensive experience in methodology and organization of banking processes, 

heading many bank’s processes optimization projects; 

 Extensive experience in organization process of new branches opening. Under 

the leadership of Anastasia 25 divisions of the Bank were opened during 7 
years; 

 Control over Bank's Administrative Department, Security department and 

bank's cash curriers service; 

 Heading Loan Classification Committee with the purpose of determining of 

Loan Portfolio Quality; 

 In 2007 she headed the Bank's project on transition to a new ABS system; 

 In 1996, she participated in the USAID-sponsored Reconstruction Project for 

Commercial Banks. One of the important results of the Project's activities was 

the development of the New International Chart of Accounts and its 

implementation in 1997 in Kyrgyzstan; 

 Up to 1998 Anastasia T., worked for more than five years at “Kurulush Bank”, 

starting from Specialist position and following promotion to the position Head 

of Department.  

 

 

Имя Трофимушкина Анастасия Валентиновна 

Должность Заместитель Генерального Менеджера по операционной деятельности 

Образование и 

квалификации 
 Анастасия Трофимушкина окончила Кыргызский Национальный 

Университет имени Ж. Баласагына, факультет: «Экономический», 

специальность: «Экономист широкого профиля». 

 Прошла обучение по многим направлениям банковской деятельности и 

является сертифицированным специалистом по следующим 
направлениям: «Бухгалтерский учет в Банке», «Финансовый учет», 

«Управленческий учет», «Налоги и Право», «Развитие эффективных 

навыков управления. Психология менеджмента», «Управление активами 
и пассивами», «Торговое финансирование и УПО (UCP) 600», «Мастер 

класс по Аккредитивам»,  «Программа Торгового финансирования 

ЕБРР», «Международные корреспондентские отношения»,  

 Начиная с 2004 года проводит обучение Операциям Торгового 

Финансирования для сотрудников банка, клиентов, БУЦ.  
 



Опыт работы  Опыт работы Анастасии Т., в финансовом секторе составляет 24 года, 19 

из которых - работа в ЗАО «Демир Кыргыз Интернэшнл Банк».  

 Высокий профессионализм и опыт в области продуктов Торгового 

финансирования (Аккредитивы, Банковские Гарантии, структурирование 

сделок Торгового финансирования);     

 Руководство и координация  Операционной деятельности банка – 

отделов Головного офиса, всех филиалов и сберегательных касс банка;  

 Имеет большой опыт в методологии и организации банковских 

процессов, ведет проекты по оптимизации банковских процессов;   

 Имеет огромный опыт организации открытия филиалов и сберегательных 

касс банка. Под руководством Анастасии было открыто 25 

подразделений банка за 7 лет;  

 Контроль деятельности Административно-хозяйственного отдела банка,   

отдела безопасности и службы инкассации банка;  

 Возглавляет Комитет по классификации активов  с целью определения 

качества кредитного портфеля. 

 В 2007 году возглавляла Проект банка по переходу на новый АБС в 

банке;   

 В 1996 году активно участвовала в Проекте реконструкции 

коммерческих банков, спонсируемом USAID. Одним из важных 

результатов деятельности Проекта была разработка Нового 

Международного Плана счетов и его внедрение в 1997 году в 
Кыргызстане;  

 До 1998 года Анастасия Т. проработала 5 лет в «Курулуш Банке, начиная 

с позиции специалиста, и была повышена до позиции начальника отдела 

 

 

Аты жөнү Трофимушкина Анастасия Валентиновна 

Кызмат орду Башкы Менеджердин операциялык иштер боюнча орун басары 

Билими жана 

квалификациясы 
 Анастасия Трофимушкина Ж. Баласагын атындагы Кыргыз Улуттук 

Университетинин Экономикалык факультетин «Кеңири профильдеги 

экономист» адистиги боюнча аяктаган. 

 Банк ишмердигинин көптөгөн багыттары боюнча окуу курстарын өткөн 

жана кийинки багыттар боюнча тастыктамаланган адис болуп эсептелет: 
«Банктагы Бухгалтердик эсеп», «Каржылык эсеп», «Башкаруулук эсеп», 

«Салыктар жана Укук», «Башкаруунун натыйжалуу жөндөмдөрүн 

өнүктүрүү. Менеджмент Психологиясы», «Активдерди жана 
пассивдерди башкаруу», «Соода Каржылоосу жана УЭС (UCP) 600», 

«Аккредитивдер боюнча мастер класс»,  «Европа Реконструкциялоо 

жана Өнүгүү Банкынын Соода Каржылоо Программасы», «Эл аралык 
корреспонденттик мамилелер»,  

 2004-жылдан тартып банк кызматкерлерине жана кардарларга Соода 
Каржылоосунун Операциялары боюнча сабак өтөт, БОБ.  

 

Иш тажрыйбасы  Анастасия Т., каржы секторундагы иш тажрыйбасы 24 жылды түзөт, 

анын ичинен 19 жыл - «Демир Кыргыз Интернэшнл Банк» ЖАКта 

эмгектенет.  

 Соода Каржылоо продуктылары (Аккредитивдер, Банк Кепилдиктери, 

Соода Каржылоо келишимдерин түзүү) тармагындагы жогорку 
профессионализм жана тажрыйбасы бар;     

 Банктын – Башкы офистин, бардык филиалдардын жана сактык 

кассаларынын операциялык ишин башкарат жана жөнгө салат;  

 Методологияда жана банк процесстерин уюштурууда, банктын 

процедураларын жана саясаттарын даярдоодо чоң тажрыйбага ээ;   

 Филиалдарды жана сактык кассаларын ачууну уюштурууда зор 

тажрыйбасы бар. Анастасиянын жетекчилиги астында 7 жыл ичинде 



банктын 25 бөлүмү ачылган;  

 Банктын Административдик-чарбалык бөлүмүнүн, коопсуздук жана 

инкассация кызматтарынын ишине көзөмөл жүргүзөт;  

 Насыя портфелинин сапатын аныктоо максатында активдерди 

классификациялоо комитиетин жетектейт. 

 2007-жылы банктын жаңы АБСга өтүү долбоорун жетектеген;   

 1996-жылы, USAID демөөрчүлүгү астындагы, коммерциялык банктарды 

реконструкциялоо Долбоорунун активдүү катышуучусу болгон. 

Долбоордун ишинин эң маанилүү жыйынтыктарынын бири – Жаңы Эл 

аралык эсептердин планынын иштелип чыгуусу жана анын 1997-жылда 

Кыргызстанда ишке киргизилүүсү болгон;  

 1998-жылга чейин Анастасия Т., 5 жыл «Курулуш Банкында» иштеген, 

ал жерде жөнөкөй адис кызматынан иштеп баштап бөлүм башчысы 
кызматына чейин кызматтан көтөрүлгөн.  

 

 


